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Zápisnica z Verejného zhromaždenia občanov obce Záriečie zo dňa 21.10.2022 

Program : Otvorenie  

Predstavenie kandidátov na post starostky/starostu obce 

Predstavenie kandidátov na poslancov OcZ 

Rôzne 

Diskusia 

Záver 

 

Prítomní :             53 občanov 

Zapisovateľ:          Ing. Andrea Pecková 

Obsah :  

Poslanci OcZ z dôvodu Spojených volieb do orgánov samosprávny obcí a do orgánov 

samosprávnych krajov dňa 29.10.2022 zvolali Verejné zhromaždenie občanov, ktoré sa 

uskutočnilo v piatok 21. októbra 2022 v sále kultúrneho domu v Záriečí. 

►     V úvode zástupca starostu M. Zvonek privítal prítomných kandidátov na starostu obce, 

kandidátov na poslancov a prítomných obyvateľov. Ospravedlnil starostu Ing. Jozefa Kollára , 

ktorý je na PN. Stretnutie následne pokračovalo podľa predloženého programu.  Následne na 

video prezentácií sumarizoval  aktivity a realizované projekty za roky 2018 -2022. V krátkosti 

sú uvedené informácie priložené k zápisnici. 

              V druhom bode programu vyzval kandidátov na  ich postupnú prezentáciu. 

►Ako prvá vystúpila Mgr. Katarína Daníková, nezávislá kandidátka na starostku obce. 

Zhodnotila svoj vzťah k obci, jej doterajšie pôsobenie v poslaneckom zbore a pracovné 

pozície v osobnom živote. Oslovila prítomných k spolupráci, potrebu čerpať ďalšie možné 

dotácie na nové projekty. Tiež víziu komisií pri obecnom úrade, ktoré treba pre lepšie 

fungovanie oživiť, obsadiť ľuďmi, ktorí budú mať záujem pracovať pre všetkých občanov 

obce. Následne sa venovala rozpracovanému projektu kanalizácie, ktorý treba dokončiť, 

bezpečnosti v obci posilniť kamerovým systémom, v rekonštruovanom kultúrnom dome 

doplniť novým vybavením kuchyňu.  Z nových výziev je potreba sa venovať zvýšeniu miery 

separácii komunálneho odpadu, možno vybudovať miestnu kompostáreň, dokončiť projekt 

pre nové detské ihrisko a prípadne aj  workoutové  ihrisko, potrebná je aj revitalizácia parku 

v dolnom konci. Starnutie populácie riešiť denným stacionárom, kde by stretávali  na 

spoločných akciách, podporiť  spoločenské zložky v obci. 

►Druhý vystúpil Peter Haluška, kandidát na starostu s podporou  Strán Smer SD a Hlas SD. 

Vidí problém v stave spoločnosti, poslancov prosí o odsúhlasenie projektu „rukavičkárne“, 

opravu plota na cintoríne a cesty k bytovkám. Pri rekonštrukcií cesty I/49 osadiť na 

prechodoch pre chodcov osvetlenie a ak bude vyhlásená výzva na zateplenie budovy ZŠ, tak 

využiť túto dotáciu. Chce zlepšiť spoluprácu s cirkvou a tiež z urbárom, práce je veľa, ktorú 

treba zrealizovať. 

V ďalšom bode programu zástupca starostu dal slovo prítomným kandidátom na poslancov do           

Obecného zastupiteľstva. 

►Ing. Jozef Kollár, MBA, kandidát s podporou strán DOBRÁ VOĽBA a Umiernení, 

Kresťanskodemokratické hnutie, Sloboda a Solidarita- ospravedlnený. 

►Marek Krátky, kandidát s podporou strán SMER-sociálna demokracia, HLAS-sociálna 

demokracia – neprítomný. 
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►Ing. Rastislav Kredatus, nezávislý kandidát – zhodnotil svoje druhé volebné pôsobenie 

v poslaneckom zbore, o kandidatúru do tretieho ho poprosila Katka Daníková. Zhodnotil 

a ozrejmil fungovanie rezervného fondu v rozpočte obce a ozrejmil, prečo sa neschválila 

oprava cesty k bytovkám v závere tohto roka a možnosť realizácie na jar budúceho roka 

z nového rozpočtu obce. Zhodnotil projekt „rukavičkárne“ ,kde treba nový projekt vypracovať 

riadne a bez chýb, tak aby spĺňal podmienky prípadnej výzvy o finančnú dotáciu.  

► Milan Lišanik, kandidát s podporou strán DOBRÁ VOĽBA a Umiernení, 

Kresťanskodemokratické hnutie, Sloboda a Solidarita – predstavil seba ako poslanca aj otca 

rodiny, delegoval ochotu posunúť obec ďalej dopredu zlepšením vzájomnej spolupráce. 

Projekt „rukavičkárne“ riešiť spoločne s vedením obce. 

► Andrea Nosková, nezávislá kandidátka – zhodnotila svoju prácu za prvé volebné obdobie, 

kde sa aktívne venovala propagácii poriadaných kultúrnych akciách  v obci na internetových 

stránkach a jej záujem o pokračovanie  pri ich príprave.      

► Miloš Zvonek, kandidát s podporou strán SMER-sociálna demokracia, HLAS-sociálna 

demokracia – oboznámil prítomných so svojou pracovnou pozíciou, kde ako vedúci  pracuje 

s ľuďmi a rieši ich vzájomné pracovné vzťahy. Kandiduje z dôvodu, že chce pokračovať 

v práci pre obec a projektoch z končiaceho volebného obdobia, v ktorom sa podarilo oživiť 

DHZ Záriečie, organizovali sa nové akcie pre deti ako cyklistické preteky pre deti, Vítanie 

prázdnin, chce zlepšiť spoluprácu so školou. Napredovanie obce vidí v potrebe podávať 

projekty  o finančné dotácie.       

Na záver tohto bodu požiadala o slovo Mgr. Daníková, ktorá v krátkosti predstavila svoju  

kandidatúru na poslankyňu do orgánov samosprávnych krajov. Záujem má pracovať v oblasti    

školstva, zdravotníctva a sociálnych vecí.  

Po ukončení prezentácii boli v bode tri - diskusia, vznesené  názory prítomných 

 – p. E. Almássyová vyjadrila názor, že cestu k bytovkám treba opraviť čo najskôr, vytkla 

poslancom, že ich počas volebného obdobia nevidela v teréne medzi občanmi, zúčastňovať sa 

na brigádach, prístup k práci netreba znehodnocovať. 

 − p. Zvonček upozornil na zlý stav cesty k bytovkám a vyčítal, že či má na opravu čakať 

ďalších 30 rokov, cesta slúži pre tri bytovky, kde všetci sú platiteľmi daní z nehnuteľnosti. 

Pridala sa aj p. Hlaváčová. Poslanec R. Kredatus reagoval opätovný vysvetlením finančnej 

situácie v rozpočte obce a predpokladom, že v budúcom roku sa oprava cesty zrealizuje. 

V závere diskusie vyslovila svoj nesúhlas s odložením opravy cesty aj p. Zvonková.   

 − p. A. Beňová zhodnotila svoje doterajšie pôsobenie v zastupiteľstve obce, kde sa 

zúčastňovala nielen zasadaní OcZ ale aj organizovaním  a účasťou na brigádach. Spoločne s 

FS Záriečankou organizovala sponzorsky akcie pre deti. Vytkla p. Kredatusovi neochotu 

schváliť opravu cesty k bytovkám na poslednom zasadnutí OcZ.  

 −  p. J. Behro z pozície starostu susednej obce zhodnotil spoluprácu s Ing. J. Kollárom 

a poďakoval v mene svojom aj ostatných starostov  Združenia Púchovskej doliny. Z vlastnej 

skúsenosti vie, že treba spolupracovať z poslancami a využiť každú možnú dotáciu pre rozvoj 

obce. Teraz je aktuálny Plán obnovy, kde sa nevyžaduje finančná spoluúčasť obce. V súčasnej 

dobe drahých energií prehodnotil vystúpenie z Biomasy.    

V závere diskusie p. Zvonek zhodnotil finančnú stránku a dôvody prečo sa vystúpilo 

z Biomasy. 

    Zástupca starostu p. M. Zvonek verejné zhromaždenie ukončil poďakovaním 

poslancom a prítomným obyvateľom  za ich  účasť a aktivitu. 

   

Zapísala :          Ing. Andrea Pecková  

                                                                                                         Miloš Zvonek 

                                                                                                         zástupca starostu obce 


